
 
 
 

Aan de gemeenteraad van Weert 
 
 
 
 
Weert, 9 februari 2022 
 
 
Onderwerp: Toezegging vragen raadscommissie Groenewoud 
 
 
Geachte raadsleden, 
 
 
De fractie DUS heeft een aantal vragen gesteld over de wijk Groenewoud. Er is tijdens de 
commissievergadering Ruimte en Economie van 26 januari 2022 toegezegd dat deze vragen 
schriftelijk beantwoord zullen worden.  
  
Schouw Groenewoud 
Op 9 september 2021 is er een kleine schouw gehouden in het gebied rond het wijkgebouw op het 
Groenewoud.  
 
1) Is deze schouw reden om een aantal acties in de openbare ruimte uit te zetten in dit gebied? Zo ja 
welke acties zijn dan? 
 
Groen 
- In verband met veiligheid zijn er op verzoek snoeiwerkzaamheden uitgevoerd aan de 
zuidoostpunt van het wijkgebouw aan de Kesselstraat. 
- Er is gevraagd om vervanging en uitbreiding van speeltoestellen op het speelveld en de 
groenstrook Kesselstraat/Gulikstraat. Er is afgesproken dat het actiecomité contact opneemt met 
medewerkers van de gemeente om samen te kijken wat de mogelijkheden zijn vanuit het 
speelruimteplan. Dan zal ook gekeken worden naar de beplanting.  
 
Verkeersveiligheid 
-  Een algemene stelling is dat de aanpak van mogelijk grote verkeersveiligheidsvraagstukken 
mee worden genomen in wijkreconstructies. Hiervoor moeten dan specifieke (project-) middelen 
beschikbaar worden gesteld. Eventuele kleine verkeersmaatregelen kunnen worden bekostigd uit de 
stelpost kleine verkeersknelpunten, mits de oorzaak en oplossing onderkent en onderbouwd 
worden. Dit vergt meestal eerst nog wat nader onderzoek. 
- De ervaring van de buurt is dat er te hard wordt gereden, met name in de Schuttebeemd en 
de Kesselstraat. Door de verkeerskundig adviseur is een eerste analyse gemaakt van de snelheid die 
in deze straten gereden wordt. Het gevoel dat er te hard wordt gereden wordt vooralsnog niet door 
de cijfers onderbouwd. Om in de toekomst de snelheid verder in de gaten te kunnen houden gaan 
we hier rond maart 2022 smiley’s plaatsen. Aan de hand daarvan kan verder gekeken worden of er 
aanleiding is om maatregelen te treffen.  
Als gemeente zijn wij terughoudend met het aanbrengen van snelheid remmende maatregelen zoals 
drempels, plateaus en wegversmallingen. In de praktijk blijkt dat drempels en plateaus vaak, bij 
aanwonenden, zorgen voor hinder in de vorm van trillingen en geluid. 



- Er zitten rondom het wijkgebouw veel gaten in de weg (sinkholes). In 2022 wordt het riool in 
de gehele wijk Groenewoud volledig geïnspecteerd; op basis daarvan wordt er bepaald of er 
concrete maatregelen nodig zijn voor het riool en welke dit zijn. Aan de hand daarvan wordt tevens 
een plan gemaakt voor de verharding.  
- De wens voor aanpassingen aan de parkeerplaatsen naast het wijkgebouw worden 
onderzocht bij eventuele toekomstige ontwikkelingen van het gebied.  
 
2) Welke afspraken zijn er gemaakt over de aanpak van de problemen zoals de overlast van de ratten 
en de slechte verlichting rond het wijkgebouw? 
 
Rattenprobleem 
In de wijk worden ratten gesignaleerd. Dat is bekend en er is het afgelopen jaar veel aandacht aan 
besteed. Op het sportterrein van Sint Louis zijn na sloopwerkzaamheden veel ratten aangetroffen. 
De ratten zijn direct afgevangen en de oorzaak is opgelost. Ter controle werden en worden er vallen 
gezet om zo de omvang van de huidige stand te monitoren. Daaruit blijkt geen extreem voorkomen 
van ratten.  
De ratten komen niet alleen voor in het openbare gebied, maar ook op particulier- en 
bedrijfsterrein. Het is daarom van belang om gezamenlijk op te trekken. Het verzoek is tijdens de 
schouw gedeeld om waarnemingen van ratten zoveel mogelijk te melden om zodoende een goed 
beeld te krijgen van de omvang. Tevens is aangegeven dat de gemeente informatie kan aanleveren 
voor de wijkkrant om het melden te stimuleren. 
 
Verlichting rond wijkgebouw 
Verlichting van de directe omgeving van het wijkgebouw mag in overleg met de Stichting 
Gemeenschapshuis Groenewoud aan of bij het gebouw aangebracht worden. Als de stichting 
hiermee akkoord gaat kan ze dit kortsluiten met de afdeling vastgoed als ze dit noodzakelijk vinden. 
Uiteraard mogen omwonenden hiervan geen overlast ondervinden. Financiering moet zelf gezocht 
worden. 
 
Nieuwe aanplant bomen Groenewoudlaan 
Er worden een aantal bomen geplant in de Groenewoudlaan. 
 
1) Wat zijn de criteria om nieuwe bomen aanplant in een straat te doen? 
Voor de aanplant van nieuwe bomen is naast vormen van overlast die per soort bekend zijn zoals 
takbreuk, vruchtval of stuifmeel, het belangrijkste criterium boven- en ondergrondse ruimte. Daar 
waar die beperkt is worden bomen geplaatst die minder hoog worden. Dit wordt zorgvuldig en met 
de nodige deskundigheid onderzocht zodat bomen de ruimte hebben om uit te groeien 
 
2) Wat is het beleid als er woningen zijn die schaduwwerking krijgen op de zonnepanelen vanwege de 
nieuwe bomen aanplant? 
Bij het planten van bomen wordt het vastgestelde bomenbeleidsplan gevolgd. Daarbij de volgende 
kanttekening: voordat een nieuw aangeplante boom een dermate schaduw kan geven dat die zover 
rijkt als het dak van een woning is deze boom minimaal 15-20 jaar oud. Dit is afhankelijk van de 
soort, sommige soorten zullen namelijk nooit deze hoogte bereiken. Daarnaast is de 
schaduwwerking op daken afhankelijk van de invalhoek van de zon. Deze is in de zomer, als de 
bomen in blad staan, namelijk hoger dan in de winter, als het blad er af is. Daarnaast is de afstand 
van de boom tot de woning mede bepalend voor de schaduwwerking. 
 
 
 



3) Wordt er ook rekening gehouden met de uiteindelijke hoogte van de nieuw te planten bomen, dit 
i.v.m. de kauwen en roeken die een nieuwe woonboom wel zien zitten? 
Hier wordt geen rekening mee gehouden, omdat bomen niet geselecteerd kunnen worden op het 
feit dat er op termijn specifieke soorten in voor gaan komen en/of zich gaan nestelen. 
 
Overlast kauwen en roeken 
In het Groenewoud is er in het gebied Limburglaan, Schuttebeemd, Groenewoudlaan en alle 
zijstraten enorme overlast van honderden kauwen en roeken. Dit probleem is bij de gemeente al 
geruime tijd bekend.  
 
1) Is het wenselijk om bomen met een redelijk groeipotentieel  te planten in een gebied waar je weet 
dat de roek of de kauw er meteen een nest in gaat maken? 
 
Indien we onze stad groen en leefbaar willen houden is het belangrijk om bomen te planten en te 
beschermen. Bomen die we nu planten worden geselecteerd op informatie over klimaatverandering, 
plagen en ziekten zoals die nu bekend zijn. Bomen kunnen niet geselecteerd worden op het feit dat 
er op termijn een nest in gemaakt kan worden. De bomen waarin de roeken en kauwen zich 
momenteel hebben gevestigd zijn ruim zestig jaar oud, op dit moment kunnen wij niet voorzien wat 
zich over zestig jaar gaat voordoen.  
 
2) Wanneer komt de gemeente met concrete plannen om de overlast van de kauwen en roeken te lijf 
te gaan?  
 
Nu de maatregelen omtrent corona versoepeld worden, kunnen we een bijeenkomst organiseren 
met de buurt waar de overlast ervaren wordt. We streven er naar om in februari/maart een eerste 
bijeenkomst te laten plaatsvinden. De analyse van de mate van overlast is gemaakt, wet en 
regelgeving is in beeld, informatie kan gedeeld worden. 
 
 
Met vriendelijke groet,  
 

 
 
Arnoud Berghuis, afdelingshoofd Openbaar Gebied 


